
 

 

Referat FAU-møte 8, Åsen skole 
Dato og tid: 
12. april 2023, 1900-2100 

Sted:  
Åsen skole 

Møterom: 
Inngang A - oppholdsrommet 

Innkalt av: Vidar Skillingsås (FAU-leder) 

Ordstyrer: Vidar Skillingsås 

Referent: Nora Øina 

Innkalt: Repr. for 1A, 1B, 2A, 2B, 3A, 3B, 4A, 4B, 5A, 5B, 6A, 6B 
  

Saksliste 

Saksnummer Tema Ansvarlig 

Innledning  
 

Innledning (15 min.) 
Introduksjon av møteagenda og møtets hensikt. 

Vidar 

Sak 1 Godkjenning av referat og innkalling/agenda (5 min.) 
Referat fra forrige møte, og innkalling og agenda for dagens møte ble 
godkjent. 

Vidar  

Sak 2 Økonomi 
Status økonomi. Skjemaer er levert fysisk til DnB, som har ringt og sagt at 
det skal være klart i neste uke. Zeinnab fungerer som kasserer, og har 
gjennomført overføringer av penger til klassekontakter for 7. trinn.  
Ordner det seg ikke må vi opprette en org.konto og starte fra nytt.  

Vidar og Ellen 
Jeanette 

Sak 3 Status fra festkomiteene (10 min.) 
Representanter for 4. gir en oppdatering fra arbeidet med planlegging og 
forberedelser til 17. mai.  
 
De ønsker at FAU kjøper inn en ny fryser til is, den vi har hatt tidligere er i 
dårlig stand og på tide å byttes ut. Komiteen sjekker ut priser osv. Det er 
også ønske om ny pølsekoker. Det er fremdeles mangel på voksne til å 
delta på dugnaden.  
17. mai komiteen er delt inn i ulike grupper:  
Aktivitetsgruppa: Er i gang og alt er i orden. De vil sette opp flere 
alternativer til aktiviteter. 
Lotterigruppa: Redusert progresjon pga. sykdom, men er kommet igang. 
Ryddegruppa: Er i rute  
Kantine gruppa: Er ikke mange nok, det trengs flere til å bidra i denne 
gruppa. 
Det etterlyses skolens invitasjon til informasjon om praktisk informasjon 
angående fasiliteter osv.  
Informasjon om en totalplan og oversikt over tidspunkter har ikke kommet 
fra kommunen enda. 
 

Ellen Jeanette  
(4. trinn) 
 
 

Sak 4 Møte med politiske representanter i LFAU 
I regi av Lørenskog FAU ble det arrangert et møte med gruppelederne for 
de ulike partiene i Lørenskog. Åsen skole ble tatt opp av politikerne, og ble 
gitt et enhetlig inntrykk av at må prioriteres. 
24. april blir det møte med status fra Utredningen av barnehage- og 
skolestrukturen  
 
Ønsker at 1-2 representanter blir med (strategi- og 
kommunikasjonsgruppa) 
 
 

Vidar/Brit Cecilie 



 

Sak 5 
 

Status fra SU og SMU-møte:  
Elevrådet kom med forslag til temakveld ; mobbing, sosiale medier, 
nettvett, kroppspress, m.m. Skolen venter på høyere pulter til enkelte 
elever. Solskjerming vil bli nedprioritert 
 
Pedagogisk læringsbrett. Skolen er positive til at FAU er interessert i 
dette, og tar det opp. Vi anmoder rektor til å informere oss om felles 
retningslinjer for bruk av læringsbrett i undervisningen på Åsen skole.  
Kommer til å foreslå en nettbrettgruppe i regi av SU.  
Det vil komme en ballbinge til Åsen i 2023/24  
Arbeidet for basketlag igangsatt, etter anmodning fra elevrådet. Mulig at 
det blir i nye Benterudhallen. Men det trengs foreldre/frivillige til å bli med 
å drive en basketklubb.  

 

Sak 6 Natteravn (20 min.) 
FAU-leder har mottatt forespørsel fra Lørenskog kommunes SLT-
koordinator (Samordning av lokale rus og kriminalitetsforebyggende tiltak) 
til et samarbeidsmøte med natteravn, politi og kommune. Har snakket 
med Cathrine Snellingen som var kontaktperson for Åsen inntil nylig, og 
fikk innkallingen. Dette har visst ligget litt brakk under pandemien. 
Det var ukjent at vi skal stille der, men det bør vi gjøre, da det er et viktig 
tiltak.  
 
Vedtak: 
Det trengs mer informasjon ut hva dette er og hva det innebærer. 
Natteravnene kan være et tema å ta opp på temakvelden, og informasjon 
som kan komme på foreldremøte. Lisa Westad blir FAUs representant 
som er kontaktpunkt mot SLT-koordinatoren i kommunen 

Vidar 

Sak 7 Invitasjon til foredrag fra FUG 
Foreldreutvalget for grunnopplæringen (FUG) har begynt å planlegge 
arbeidet for 2023-24, og har utarbeidet en foredragspakke som retter seg 
mot ulike nivåer, både i skolen og foreldregruppen. Basert på erfaringer 
fra inneværende år, mener de at utbyttet er størst når både skoleledelsen, 
ansatte og foreldre kurses i skole-hjem samarbeid. Minimumskrav er at 
det er ett treffpunkt med både ansatte og foreldre 
 
Vedtak: 
Første oppstartsmøte nytt FAU-styre: «Valgt til FAU – hva nå?» 
Temakveld for foreldre: 
«Godt skole-hjemsamarbeid og trygge, inkluderende klassemiljøer -
hvordan kan foreldrene bidra?» 
Vi kan enten følge anbefaling om aktivitet fra FUG, eller justere/ha eget 
praktisk opplegg i tillegg til foredraget.  

Vidar 

Sak 8 Eventuelt 
Hva skal vi kommunisere på SOME-plattformene våre?  
Arbeidet vi gjør, møter vi deltar på. Link til referatet osv. Fremsnakke Åsen 
skole, for eksempel gode nyheter, eksempelvis ballbingen.  

Alle 

Konklusjon  
 

Oppsummering/Avslutning  
Neste møte: torsdag 04. mai 2023 
 

FAU-leder 

 

Godkjent: 2023-05-02 Signatur: V Skillingsås 

 


